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DEN 2023-09-15.

Plats: SV lokaler Östra Vallgatan 10, Kristianstad.

Närvarande från SPF fiireningarna:
Tommy Stjernqvist, SPF Araslöv, ordf
Sven-Erik Dahlström, SPF Degeberga, ordf
Marianne Esplund, SPF Havsvinden, vice ordf
Liselott Ögren, SPF Kristianstad, ordf
Eva Lindahl, SPF Linderöd-Äsphult, ordf
Monica Fransson, SPF Norra Villand, ordf
Christer Johansson, SPF Tollarp, ordf
Mats Johansson, SPF Triine-Djurröd, ordf
Christina Nilsson, SPF Willbattingen Fjälkinge, ordf
Ulla Arvidsson, SPF Wä-Skepparslöv, ordf

Frånvarande: Ingrid Ask, SPF Havsvinden.

Närvarande från KPR:
Katarina Erlandsson, SPF Kristianstad ledamot KPR, sammankallande
Nils Truedsson, SPF Norra Villand, ledamot KPR.
Kerstin Eriksson Kjellkvist, SPF Degeberga ledamot KPR
Liselott Ögren, SPF Kristianstad leamot KPR
Morgon Wagenfors, SPF Willbattingen ersättare KPR
Gertrud Persson, SPF Kristianstad ersättare KPR
Eva Johansson, SPF Kristianatad ersättare KPR

Frånvarande:
Anna-Lena Jönsson, SPF Havsvinden, ersättare KPR

Närvarande från ABK Pensionärsråd:
Ulf Sjöholm, SPF Kristianstad

Övriga närvarande:
Lago Wikingsson, SPF Kristianstad, Kretsrådets ordft)rande.
Eva Linde, SPF Kristianstad, Kretsrådets sekreterare.
Britt-Marie Nilsson SPF Araslöv



Ulla Arvidsson (ordf SPF Wä-Skepparslöv, ledamot SPF Skanes distriktsstyrelse, ledamot

SPF ftrbundets valberedning) inledde mötet med rapport fran forbundets kongress i juni. Hon

förklarade iirendegången i beredningsutskottet om bl a forslaget till kongressen om höjning av

ft)rbundsavgiften. Beredningsutskottets ft)rslag tiIl höjning av forbundsavgiften med 30:-/ år

faststiilldes av kongressen. Den fysiska kongressen kommer att genomft)ras vart fiärde ar -

aret ft)re allmiinna val i landet - vilket innebiir att nästa fysiska kongress genomft)res 2025.

Mellan de fysiska kongresserna genomföres en digital kongress. Ulla informerade vidare att

Skåne, som näst största distrikt i landet, har en representant i ftirbundsstyrelsen och att det iir
svårt för valberedningen att hitta individer som uppfyller kraven ft)r nominering till styrelsen.

Valberedningens arbete inftir nästa kongress har diirftir redan startat.

Avgiftshöjningen av ftirbundsavgiften ledde tillen diskussion i Kretsrådet dåir man menade att

en objektiv självgranskning om rationalisering i den egna organisationen har varit lor klen.

Vidare framft)rdes synpunkter på att en relevant konsekvensbeskrivning ej har kommit SPF-

medlemmarna till del i så god tid att diskussion varit mOjlig.

Ulla informerade vidare om hur distriktets nya modell av ordft)randekonferansen iir upplagd.

Distriktet genomftir en "mötesturn6" till sex platser dit ftreningarna kan anmäla sitt
deltagande och välja tiimplig plats ftir foreningen. Särskilt meddelande om vilka platser,

anmälan mm har distribuerats till foreningarna och information om allt detta finns på

distriktets hemsida.

Formella Kretsrådsmötet:

§ I Mötets öppnande.

Mötet öppnades av ordf Lago Wikingsson.

§ 2 Fastställande av röstlängd och beslutsordning.

Fastställdes mötets röstlängd namneligen och mötets beslutsordning.

§ 3 Fastställande av dagordning.

Utsänd dagordning fastställdes.

§4KPR

- rapport fran distriktets CPR

Katarina Erlandsson (sammankallande i KPR) informerade om aktuella och viktiga frågor
under behandling, bl a mamografi. Den enskilde kallas upp till 74 ärs ålder och man vill höja
denna åldersgråins, marl har dock rätt att på egen begiiran få bli undersökt kostnadsfritt.
Gällande PSA ska utökning ske av åldersgråinsen. Vid oro kan man kontakta
llTT.Yaccinationsshemat vill man utöka till att även omfatta bältros.
Psykiatrin i Kristianstad stiingd kvällstid och man hänvisar till nätvården.
Skånetrafikens rabattsystem kommer att ses över då det iir stora skillnader mellan
kommunerna.



- rapport fran KPR 2023-09-01

Senaste mötet genomftires som studiebesök på Charlottensborgs demenscenter. Här finns 62

lägenheter.sjuksköterska är tillgringlig dagligen mellan 7:00-16:00 och det är tillgång till
sjukgymnast och arbetsterapeut. Ltikare kommer en ggr / vecka.
Växelvård, dagverksamhet och korttidsboende finns och fungerar bra.
Länk till protokoll fran KPR- och CPR-möten skickas till alla i Kretsrådet och ledamöter i
KPR. Katarina skall undersöka om webbmastern kan lägga in dessa på kretsrådets hemsida.

- rapport från omsorgsniimndens referensgrupp möte den2023-09-05.

Camilla Gtirdebring håller i dessa möten, som iir ett ftirmöte till omsorgsntimndens
månadsmöte. Här lorankras pensionåirsorganisationernas väckta iirenden och ges information
om åtgtirder i omsorgen och vid detta möte diskuterades personalfrågor i form av
personalft)rsörjning, språ{<krav, hantering av underskötersketiteln enligt nya forutsätningar,
arbetsmiljö och krav på 1l-timmarsvila fran och med2023-10-01, synen på behovsstyming i
stället ft)r minutstyrning inom hemtjiinsten.

§ 5 Rapport från ABK Pensionärsråd

Ulf Sjöholm har inget n14t att informera om eftersom det inte varit något möte under
sommaren men ft)rsta mötet efter sommaren kommer under kommande vecka.
För information vid respektive forening ombedes ftireningarna kontakta ABK VD Henrik
Strand eller informationsdirektör Janette Wilsson som gärna kommer ut och informerar om
kommande byggverksamhet.

§ 6 Frågor/förslag från fiireningarna att behandlas av Kretsrådet

- Demensåkomman - uppmiirksamhet, åtgiirder, hjälp.
Bordlägges till nästa möte då specialistsjuksköterskan Gustav Amylon planeras komma ftir
information Kretsrådsmötets ledamöter.

- Beslutades att nedanstående tidningsartiklar ska lyftas i KPR och omsorgsnåimnd med
begiiran om redogörelse av vilka åtgiirder som vidtagits med anledning av bristerna:

1) Artikeln i Kristianstadsbladet 2023-08-02 betriiffande IVO:s skarpa kritik av kommunens
personal i vården vid säbo- ftrhållande vad avser språkkunskaper och kompetens samt
anmärkningar om brister i vården i livets slutskede diskuterades.
2) Artikeln i Kristianstadsbladet 2023-08-19 beträffande IVO:s anmärkning på bemanning
nattetid vid iildre- och demensboende
3) Artikeln i DN 2023-08-08 beträffande allt fler kommuners övergång från minuts§,rning till
behovsstyrning inom hemtjiinsten. Hur är läget inom kommunen och hur tacklar man denna
ftiriindring?

§ 7 Aktuella ärenden ftir KPR att behandla i omsorgsnämnden

Ärenden enligt tidigare beslut och som fortsatt ska bevakas:

o Benåimningen kund ska ersättas
o Utdrag ur belastningsregistret vid anställning - gäller även vikarier
. Inköp av Hemtjtinstindexet
o Krav på ID-handling - gäller även vikarier



Nya ärenden att framftjra och bevaka:

o Tidningsartiklarna beskrivna i § 6 med krav på redogörelse av kommunens reaktioner
och vidtagna åtgeirder

§ 8 Datum fiir Kretsrådets nästa möte

Beslutades nästa möte till2023-11-10 kl: 09:00.

§ 9 Övriga frågor

Britt-Marie ftireslog att strukturen på hemsidans meny skulle ft)rbättras till en snabbare
åtkomst till protokoll mm (mindre scrollande).
Lago kontaktar webbmastern Lasse om detta.
Ulla Arvidsson informerade gott om och rekommenderade Bella-Resor, och ansåg det var
viirldens bästa seniorresor.

§ 10 Mötets avslutande

Ordf tackade mötesdeltagarna ftir bra frågor att behandla och givande diskussioner och
avslutade mötet.
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